
Protokoll  

Närvarande; Agneta, Christina, Anna P, Fredrik, Marcus och Maria 

 

• Spökstigen. Hur gick den?  
Det gick fantastiskt bra – över förväntan även i år. Köpt ut 260 påsar och 20 st kvar. 230 
anmälda barn + ca 100 vuxna som gick med sina barn.  Sen om även folk som ej var anmälda.  
Fredrik fyller i detta för vår ansökan om bidrag från kommunen 

 

• Adventsfika. 3 dec 13-15 
Elin skickar ut förfrågan om vem som vill och kan baka och om ngn kan tänkas stå med 
henne på Holken. 
Christina handlar in det som behövs – glögg och pepparkakor. 

 

Övriga frågor 

• Hedersmedlem. Vi behöver komma ihåg att Kenneth inte skall betala ngn årsavgift. 
Vad sa vi om våra stadgar? Förstår inte mina noteringar 😊"#$% 
 

• Hur ska vi hitta en ny kassör – alla frågar runt 
• Bredbandsföreningen vill gärna vara med och hjälpa till vid våra sammankomster. De ser det 

som en chans att få synas.  
• Bredbandsföreningen pratar om att de kanske kan vara med och skjuta till pengar till 

takrenoveringen av Holken 
• Fredrik gör en nyckel inventering vs Bredbandföreningen. 
• Larmet – var sitter givaren? Ingen hittar den 

Larmet skall uppdateras 
Ändring skall ske så att Fredrik är den som kan uppge koden när larmet går – att det är 
Fredrik larmcentralen ringer  


